

## VERSLAG Vergadering Ouderraad dinsdag 13 december 2016

### **Aanwezig:**

**OR:** Jeroen Hesen, Mariëlle Meevis, Bart Jonker, Helen Jongeneelen,  
Debbie Aarts, Maike Joosten

**TEAM:** Petra Kessels, Eef Hillebrandt, Patrick Nieskens (laatste gedeelte)

**Afgemeld:** Mieke Oehlen, Manja Goes, Sandy Huijs

### **Inlichtingen te verkrijgen bij:**

Jeroen Hesen (voorzitter OR)  
Tel. 06-42359390

### **1. OPENING**

Debbie en Maike willen beiden zitting nemen in de OR.

1.1. Verslag vorige vergadering d.d. 1 november 2016

Verslag wordt goedgekeurd zonder opmerkingen.

1.2. Actielijst

De acties op de actielijst zijn besproken en worden verwerkt in de nieuwe actielijst.

1.3. Ingekomen post

- Diverse declaraties, door Helen afgehandeld.
- Wecycle folder en opbrengstbon => Mariëlle checkt nog even of het ook ingediend is (anders krijgen we alsnog niks).
- Jan Linders bon voor korting bij inkoop spullen => Helen neemt die mee voor eventueel bij het Lichtjesfeest.

1.4. Ouderbijdrage

Er lijkt structureel geld over te blijven, misschien kan de ouderbijdrage omlaag? Volgende vergadering kan dit verder besproken worden. Helen zal nagaan hoeveel geld de OR nog op de (spaar)rekeningen heeft staan. De circa 500 euro die we minder verbruikt lijken te hebben dan begroot (voor de activiteiten in het najaar van 2016) stelt de OR beschikbaar als extraatje bij de opbrengst van de sponsorloop.

1.5. OR-foto / pasfoto's

Jeroen stelt voor om van elk OR-lid een pasfoto op de website te zetten in plaats van een gezamenlijke OR-foto omdat we bijna nooit allemaal bij een vergadering aanwezig zijn. Iedereen wordt verzocht digitaal een pasfoto aan Jeroen te sturen.

### 1.6. ISY

ISY is opgestart, nog wat opstartproblemen, ouders en team moeten nog bekend raken met het systeem. Communicatie richting ouders moet beter, zeker richting de ouders van groep 1/2. Naar nieuwe ouders is bv. nog niet gecommuniceerd dat bij het Lichtjesfeest de kinderen 's avonds naar school komen voor het Lichtjesfeest en de dag erna 's middags daardoor vrij hebben.

## 2. MEDEDELINGEN TEAM / MR

Team: geen mededelingen.

MR: geen notulen ontvangen, geen mededelingen.

## 3. OUDERPARTICIPATIE

### 3.1. Invulling werkgroepen

De invulling van de werkgroepen is kort besproken. Er is nog niet bij elke activiteit een 2<sup>e</sup> OR-lid gevonden. Bekeken zal worden of wellicht ook ouders bij de organisatie kunnen worden betrokken. Ouders zijn wellicht eerder geneigd op "projectbasis" mee te werken aan (de organisatie van of hulp bij) een activiteit dan "structureel" zitting te nemen in de OR.

### 3.2. Werkgroepen

- Sinterklaas (Mariëlle / Maike)

Het was een geslaagde Sinterklaasviering. Schoenmaatjes is niks meer mee gedaan.

- Lichtjesfeest (Helen / Mieke)

De werkgroep Lichtjesfeest is hard bezig, men zoekt nog mensen voor de bemanning van de kraam.

- Carnaval (Sandy / Debbie)

Debbie neemt de taken van Sandy over, 1<sup>e</sup> bijeenkomst is in week 1/2. Monique, Cindy en Dave nemen contact op met Debbie voor hulp bij de organisatie.

- Lentefeest (Manja / Mieke)

Geen bijzonderheden.

- Koningsdagontbijt (Manja / Mieke)

Aandachtspunt: tijdig bestellen van het ontbijt (team).

- Sportdag (Bart / vacant)

Geen bijzonderheden.

- Verjaardagendag (Helen)

Niet van toepassing dit schooljaar i.v.m. jubileum.

- Jubileum (Helen / Sandy)  
Afgerond.

- Verkeer (Jeroen)  
De VVN-enquête is geanalyseerd en besproken met VVN en de gemeente. De gemeente kan niet veel doen, mogelijk wel signalering schoolzone aanbrengen. School gaat bekijken of ze aan kunnen sluiten bij het VEBO-convenant (Verkeers Educatie Basis Onderwijs). Het team bespreekt het aspect "verkeer" op 31 januari.

- Avond4daagse (Jeroen)  
Geen bijzonderheden.

- Luizenscreening (Mariëlle)  
Loopt bij bepaalde klassen nog steeds niet echt geweldig. Mariëlle gaat een oproep op ISY laten plaatsen voor deze klassen specifiek.

- Snoepgoed (Manja)  
Geen bijzonderheden.

- Schoolshirts (Sandy)  
A4D is pas de 1<sup>e</sup> activiteit waar weer schoolshirts voor nodig zijn.

- ReShare (Jeroen)  
Voor maart en juni staan er weer kledinginzamelacties ingepland. Jeroen stemt de exacte data nog af en stuurt rond.

- Wecycle (Mariëlle)  
In april zal er weer een inzamelronde gaan plaatsvinden, Mariëlle regelt dit.

- Ouderweeksluiting (Mariëlle)  
Geen bijzonderheden.

- Schoolbibliotheek (vacant)  
Geen bijzonderheden.

- Schoolfotograaf (Helen / Mieke)  
Niet meer van toepassing dit schooljaar.

- Schooltuinen (Mariëlle)  
Geen bijzonderheden.

### 3.3. Inkoop spullen voor schoolactiviteiten

Via het Vershuys kunnen boodschappen eenvoudig besteld worden. Voor de werkgroep Sinterklaas bleek dit niet nodig. Wellicht voor het Lichtjesfeest wel nodig, Helen neemt hierover contact op met Nando, Cathy en Vivian.

### 3.4. Ouderhulpformulier

Besloten is om dit jaar geen ouderhulpformulier te gebruiken. Dit heeft een drietal redenen:

- het team kon nog onvoldoende concrete data en tijden aanleveren voor de verschillende activiteiten;
- het formulier zou voor de nieuwe website geheel opnieuw gemaakt moeten gaan worden;
- veel ouders die vaak helpen bij activiteiten hebben wisselende diensten en kunnen niet ruim van tevoren aangeven of ze kunnen helpen.

Besloten is om de ouders per activiteit/werkgroep tijdig en met concrete data en tijden te benaderen voor hulp.

## 4. **RONDVRAAG**

Geen bijzonderheden

**De eerstvolgende vergadering is dinsdag 14 februari 2017 om 20:00 uur.**